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Protokół nr 4/2025 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odbytej w dniu 7 lutego 2025 roku  

w Salce Narad  

w Urzędzie Miasta i Gminy Krzywiń 

 

 

 



Rada Miejska Krzywinia 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół 4/2025 

4 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 07 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Salka w Urzędzie Miasta i Gminy Krzywiń 

Obrady rozpoczęto 07 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:52 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Beata Cugier 

2. Krzysztof Dziubałka 

3. Agnieszka Łagodzka 

4. Piotr Maćkowiak 

5. Bogumił Rożek 

 

Goście: 

Anna Pawlak Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Małgorzata Baranek – pracownik socjalny Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Państwo Jarosław i Elżbieta Janc 

Radny Marcin Stężycki 

Wiceprezes Stowarzyszenia KŁOS- Mateusz Zieliński 

oraz 

Przemysław Kaczor Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń 

Radny Zbigniew Zieliński 

Radny Łukasz Hofman 

Radna Edyta Majsner 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3. Zapoznanie się ze skargami, które wpłynęły do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 



  

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzył Przewodniczący Piotr Maćkowiak witając 

przybyłych gości oraz stwierdzając, że w posiedzeniu Komisji bierze udział 5 członków Komisji, co 

wobec składu komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Beata Cugier, Krzysztof Dziubałka, Agnieszka Łagodzka, Piotr Maćkowiak, Bogumił Rożek 

  

2. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Członkowie komisji nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Beata Cugier, Krzysztof Dziubałka, Agnieszka Łagodzka, Piotr Maćkowiak, Bogumił Rożek 

  

3. Zapoznanie się ze skargami, które wpłynęły do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Skarga nr 1 – skarga Państwa Jarosława i Elżbiety Janc na działalność dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Annę Pawlak. 

Na wstępie przewodniczący Komisji poprosił dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej o przedstawienie swojego stanowiska w sprawie. 



Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej odczytała wyjaśnienia dotyczące 

złożonej na nią skargi (załącznik nr 1) oraz pokrótce wraz z panią Małgorzatą Baranek 

pracownikiem socjalnym MGOPS w Krzywiniu, przedstawiła historię i dokumentację współpracy 

z Państwem Jarosławem i Elżbietą Janc obejmującą min. poziom relacji, notatki z wizyt w palcówce 

MGOPS w Krzywiniu oraz w miejscu zamieszkania Państwa Janc. 

W trakcie wypowiedzi Dyrektor MGOPS w Krzywiniu do spotkania o godz. 16.20 dołączyli Państwo 

Jarosław i Elżbieta Janc. 

Przed przystąpieniem do wypowiedzi Państwa Janc, Przewodniczący Komisji Piotr Maćkowiak 

zapytał czy może nagrywać przebieg rozmowy. 

Państwo Janc wyrazili zgodę. 

Państwo Janc odnieśli się do wypowiedzi Dyrektor MGOPS w Krzywiniu w kwestii: 

 Oczerniania ich rodziny nazywając patologiczną, żyjącą z zasiłków i utrzymującą się z dzieci 

twierdząc, że takie słowa musiały wyjść spoza murów ośrodka. 

 Obrażania ich personalnie. 

 Przebiegu spotkania grupy roboczej. 

 Braku możliwości pozyskania nagrań z monitoringu ośrodka. 

 Wniosku do sądu w sprawie wglądu w sytuację rodzinną. 

 Założonej im tzw. niebieskiej karty. 

Dyrektor MGOPS w Krzywiniu wyjaśniła zebranym, że wszystkie działania ośrodka były 

prowadzone w sposób rzetelny, zgodny z obowiązującym prawem i procedurami. Poinformowała 

również, że gdyby Państwo Janc dostosowali się do procedury „niebieskiej karty” dziś nie byłoby 

tego spotkania. Unikając spotkań i rozmów z pracownikami ośrodka, braku współpracy Grupa 

Robocza nie miała możliwości monitorowania sytuacji w rodzinie w związku z czym podjęła 

decyzję o zakończeniu procedury” niebieskiej karty” i wystąpiła do Sądu Rejonowego w Kościanie 

z wnioskiem o wgląd w sytuację rodziny.  

Przewodniczący Komisji podziękował za spotkanie.  

O godzinie 17:55 Państwo Janc oraz Dyrektor i pracownik MGOPS opuścili spotkanie. 

W kolejnej części posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji poinformował,  

że w związku z tym, że kolejna skarga dotyczy jego osoby przekazuje dalsze prowadzenie 

posiedzenia swojemu zastępcy Agnieszce Łagodzkiej. Dodał, że ze względu na stronniczość  

lub interesowność dotyczącą przedmiotowej skargi, złożył oświadczenie do Przewodniczącej Rady 

Pani Hanny Frankiewicz informujące o nieuczestniczeniu w obradach Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji podczas rozpatrywania punktu dotyczącego niniejszej skargi (wyłączenie z udziału  

w działaniach Komisji w tej sprawie). Oświadczenie zostało przesłane poprzez pocztę 

elektroniczną do Przewodniczącej Rady w dniu 31 stycznia 2025r. 



 

Skarga nr 2 – pismo od Wojewody Wielkopolskiego celem przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego dotyczącego radnych Piotra Maćkowiaka i Marcina Stężyckiego. 

Przewodnicząca zebrania na wstępie odczytała treść pisma, następnie poprosiła o wyjaśnienia w 

tej sprawie Radnego Piotra Maćkowiaka. 

Radny Piotr Maćkowiak odczytał swoje wyjaśnienia oraz przekazał Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji dokumentację potrzebną do wyjaśnienia sprawy (załącznik nr 2) poinformował również, 

że stosowne uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostaną podjęte na kolejnym spotkaniu 

Komisji w obecności radcy prawnego. 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie poprosiła o wyjaśnienia Radnego Marcina 

Stężyckiego.  

Radny Marcin Stężycki odczytał swoje oświadczenie (załącznik nr 3) oraz poinformował, że 

dostarczy Radzie dokumentację następnego dnia. 

Wiceprezes Stowarzyszenia Kłos Mateusz Zieliński zwrócił uwagę na błędy merytoryczne w piśmie 

oraz dużą szczegółowość, wnikliwość i wiedzę osoby, która napisała pismo do wojewody, dodając, 

że na pewno nie była to osoba z zewnątrz. Odczytał wyroki sądów, które dotyczyły podobnych 

spraw jak ta omawiana na posiedzeniu tj. III SA/Gd 837/20 - Wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gdańsku (załącznik nr 4) oraz III OSK 479/21 - Wyrok Naczelnego Sądu 

Administracyjnego (załącznik nr 5). Na koniec dodał, że osoby wybierane na radnych często są 

osobami publicznymi, działaczami, członkami różnych organizacji nigdzie też nie ma zapisów 

dotyczących tego, że radny nie może być biznesmenem i nie może prowadzić działalności 

gospodarczej oraz, że nie zostawi tak tej sprawy i wystąpi do wojewody z „większymi działami”, 

oznajmił również, że posiada teczkę z materiałami na inne osoby, które mógłby przesłać do 

wojewody. 

Radny Łukasz Hofman stwierdził, że nie podoba mu się takie oskarżanie i zbieranie materiałów 

stwierdzając, że zaczyna się bać. Sam osobiście nigdy nie pomyślałby by zbierać jakikolwiek 

materiały na radnych czy inne osoby. Zapytał Pana Mateusza Zielińskiego czy mówi poważnie czy 

tylko straszy. 

Pan Mateusz Zieliński odpowiedział, że nie ma zamiaru wykorzystywać tych materiałów, ale 

uważa, że ktoś z pracowników gminy udostępnił informację publiczną osobie, która wysłała pismo 

do wojewody. 

Radna Agnieszka Łagodzka zwróciła uwagę, że w swojej pierwszej kadencji w 2014 roku kiedy 

obejmowała mandat, radca prawny zwracał uwagę na to by radni, którzy pełnili funkcje prezesów 

itp. rezygnowali ze swoich funkcji. Dodała, że w tej kwestii powinien wypowiedzieć się radca 

prawny. 



Radny Marcin Stężycki stwierdził, że chciałby aby osoba, która napisała pismo do wojewody 

wielkopolskiego miała na tyle odwagi by się przyznać. Uważa jednak, że może i dobrze, że taka 

sprawa jest poruszona bo będzie miał możliwość się wybronić i udowodnić swoją uczciwość w 

działaniach. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

 brak 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji zamknięto o godz. 18:52. 

 

Podpisy członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 

1. Piotr Maćkowiak –Przewodniczący-…………………………………….. 

2. Agnieszka Łagodzka – Zastępca Przewodniczącego ………………… 

3. Beata Cugier-………………………………………………………………..……… 

4. Krzysztof Dziubałka - …………………………………………………………… 

5. Bogumił Rożek - …………………………………………….………………….. 

 

Przygotowała: Anna Konieczna 

 


